



Tchibo Café

Only the most exquisite Arabica beans from the world's best cultivation areas are chosen for their unmistakably noble character. Its special secret is in the individual roasting that always gives a distinct and rich aroma. The Davidoff Café coffee experts guarantee outstanding quality on the highest flavour level.



Tchibo Filter Classic

Ground coffee wrapped in filter fully lock, well balanced blend of the finest Arabica's, special roasted and grind for professional coffee machines, Special packing for once use in carting, hotels, to maintain top taste & make clearing much easier without needs of paper filter

قهوة الفلتر من تشيبيو
عيوة مميزة وابيقية تم تحميصها بطريقة خاصة جدا من حبوب البن العربية ١٠٠٪ مخصصة للفنادق ولقطع التموين، استخدام مرة واحدة تضمن الاستخدام الأفضل للقهوة بدون تغير الطعم - وتسهل تنظيف المكثن وبدون دون الحاجة لفلاتر ورقية.



Eduscho Café á la carte

An Aromatic & Distinctive Selected region's special coffee beans lend this coffee its aromatic & distinctive taste. The Ideal solution for morning coffee.

قهوة منتقاة من إدوشو

خلطة مميزة ومنتقاة بعناية لاضفاء نكهة الرائحة والمذاق المميز لحببي القهوة وتعتبر قهوة إدوشو الاستخدام الأمثل لقهوة الصباح لمحبي الأمريكان والفلاتر كوفي بطعم وجودة عالية تجعل منها متعة يومية بكل صباح.



Eduscho Espresso

Eduscho Espresso An Aromatic & Distinctive Selected region's special coffee beans blends , to give Italian aromatic & distinctive taste..

إدوشو اسبريسو الجديد

منتج ادوشو اسبريسو الجديد تم تطويره بمعامل شركة تشيبيو الالمانية من انواع متعددة من حبوب البن مع المحافظه على الذوق الابطالى مع الشعور بالجودة العالية والمميزة، ليعطي الاسبريسو بنكهة قوية والكريمة الكاملة.



COFFEE CULTURE EST.

K.S.A. - Jeddah - Madinah Road
H.R.H. Prince Mohamed Bin Saud Property
Tel: +966 12 2845455
Fax: +966 12 2845885
Mobile: 053 266 1199
E-mail: info@coffeeculture.com

BRANCHES | Riyadh , Cairo , Kuwait

- www.coffeeculture.com
- www.facebook.com/coffeecultureksa
- twitter.com/CoffeeCultureSA
- www.linkedin.com/profile/view?id=341656164
- instagram.com/coffeecultureksa



Coffee Culture

Tchibo Coffee International

passionate about coffee



عالم بلا حدود من متعة القهوة



Grand Cuvée



Rich Aroma

The high grown Arabica beans used in this coffee deliver a high bold intensity with some acidity. The characteristics of the African beans leave lasting citrus floral notes.



Espresso

قهوة ديفيدوف إسبريسو العريقة هي تحفة متميزة جهزت من قبل خبراء ديفيدوف، فقط حبوب القهوة العربية المميزة يتم انتقائها ومزجها بعناية خصيصاً لقهوة ديفيدوف. تجودتها الفريدة من نوعها هي الخبراء النهائي لمذاق القهوة

Finen Brazilian Arabica beans combined with finest Africa Arabica give this coffee a smooth full bodied espresso, topped by a fine crema, with some fruity citrus notes and sweet nutty aftertaste.



Davidoff Sticks

قهوة داف دوف مجففة سريعة الذوبان من حبوب القهوة العربية المميزة يتم انتقائها ومزجها بعناية خصيصاً لداف دوف. مثالية جداً لعشاق القهوة في المكاتب وفي الاستخدامات السريعة والمتعددة



Pure Chocolate Drink

يُوصى بتجربة غير مسبوقة من الشيكولاتة المكثفة والغنية عبر تكوين متباين ومنسق من أفضل أنواع الكاكاو الممتازة بعذوبة ومسحوق الحليب كامل الدسم للحصول على مذاق كريمي غني. مخصوصة للمكان للحصول على أفضل منتجات الشيكولاتة.

Promises an unsurpassed intense and rich chocolate experience. A delicately harmonized composition of the best cocoa from carefully selected plantations and premium whole milk powder for a wonderfully creamy and rich taste. spcial made for coffee machines for best Chocolate products.

Grand Cuvée

Only the most exquisite Arabica beans from the world's best cultivation areas are chosen for their unmistakably noble character. Its special secret is in the individual roasting that always gives a distinct and rich aroma. The Davidoff Café coffee experts guarantee outstanding quality on the highest flavour level.

Ancillaries

Perfect coffee enjoyment needs stylish crockery and high-grade accessories



Crockery

Espresso cup (4oz) & saucer
Cappuccino cup (8oz) & saucer
Café au Lait cup (12oz) & saucer

Glasses

Latte Macchiato glass (12oz)
Water glass (8oz)

Tray

Matt Stainless Steel (28 x 21 cm)

Sugar Sticks

White

Deco Glass

For decoration - fill with coffee beans and a tea light (Height 9 cm)

Espresso

قهوة ديفيدوف إسبريسو العريقة هي تحفة متميزة جهزت من قبل خبراء ديفيدوف، فقط حبوب القهوة العربية المميزة يتم انتقائها ومزجها بعناية خصيصاً لقهوة ديفيدوف. تجودتها الفريدة من نوعها هي الخبراء النهائي لمذاق القهوة

Finen Brazilian Arabica beans combined with finest Africa Arabica give this coffee a smooth full bodied espresso, topped by a fine crema, with some fruity citrus notes and sweet nutty aftertaste.

Davidoff Sticks

قهوة داف دوف مجففة سريعة الذوبان من حبوب القهوة العربية المميزة يتم انتقائها ومزجها بعناية خصيصاً لداف دوف. مثالية جداً لعشاق القهوة في المكاتب وفي الاستخدامات السريعة والمتعددة

This unique combination of mild South American plantation coffee made of 100% Arabica beans and exceptional elegant Central America highland coffees. Its unmistakably harmonious aroma, elegant character and full bodied flavour make this composition a true delight.

Pure Chocolate Drink

يُوصى بتجربة غير مسبوقة من الشيكولاتة المكثفة والغنية عبر تكوين متباين ومنسق من أفضل أنواع الكاكاو الممتازة بعذوبة ومسحوق الحليب كامل الدسم للحصول على مذاق كريمي غني. مخصوصة للمكان للحصول على أفضل منتجات الشيكولاتة.

Promises an unsurpassed intense and rich chocolate experience. A delicately harmonized composition of the best cocoa from carefully selected plantations and premium whole milk powder for a wonderfully creamy and rich taste. spcial made for coffee machines for best Chocolate products.

Our Italian concept

Piacetto Espresso was developed by Tchibo to support the growing Italian coffee trend in the high street market and the consumer's increased appreciation of high-quality coffee. Piacetto Espresso coffee combined with our exclusive POS and equipment, truly encompasses the Italian coffee culture.

Espresso

This espresso bean is typical of a southern Italian espresso blend, with a high content of Indian Parchment Robusta. The drum roasting method delivers a nutty but sweet full bodied espresso with very little acidity and a dark rich crema.



Espresso Cafe Crem

تم تطوير منتج بيشارتو بمعامل شركة تيشبو الالمانية من اخر انواع حبوب البن لمزج بين التقاليد الابطالية ملذوفي القهوة مع الشعور بالجودة العالية والمميزة، حيث تم عملية تحبيب حبوب البن برقق وبطيء وبشكل مكثف لتعطي بيشارتو اسبرسو هذه الكثافة القوية والكريمية الكاملة.

تمنح بيشارتو اسبرسو متعة لا محدودة لجميع أصناف القهوة سواء اسبريسو، لونجو، ريسيريتو، او مع الحليب. مثل كابوشينتو، ماكياتو بطعم رائع ونكهة مميزة وهواحة.

This dark drum roasted bean delivers a medium body with a sweet taste. It has low acidity but a nutty flavour and overall balanced taste with some Robusta used to produce a rich hazelnut crema.



Ancillaries

Give your customers an authentic Italian experience with our range of ancillaries



Crockery

Espresso cup (4oz) & saucer
Cappuccino cup (8oz) & saucer
Café au Lait cup (12oz) & saucer

Glasses

Latte Macchiato glass (12oz)
Water glass (8oz)
Espresso shot glass (4oz)

To Go Cups & Lids

Single Wall - 4oz / 8oz / 12oz

Double Wall - 8oz / 12oz

Tray

Non slip (360mm diameter)

Sugar Sticks

White or Brown

Point of Sale

Complete the Piacetto Espresso concept with our contemporary range of POS



Clothing

Polo Shirt - M / L / XL
Ladies fitted T-shirt - S / M / L

External

Umbrella & Stand (3m x 3m)
Pavement Sign (A1)

Banner (2300mm x 600mm)

Enamel Sign (400 x 400mm)